
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2025-06-16 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Nils Varg  Ordförande 
Bengt Holm  Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Torbjörn Täpp Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
Peter Bröms  Valberedningen 
 
 
 
 
Dagordning 
 

§1 Mötets öppnande  
 Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3 Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4 Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 

 
§5 Föregående protokoll 

 
Styrelsen beslutade att 
 godkänna protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2024-05-12 och lägga den till handlingarna. 

 
§6 Rapport från verksamheten  

 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga.  
 

§7 Ekonomirapport 
Marcus gick igenom ekonomirapporterna och bokslutet, se bilagor. 
 
 



 
§8 Rapport från banan 

Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. 
Prisuppgift och plan för eventuellt byte bevattningssystem, Micke och Torbjörn 
under hösten. 
 

§9 Rapport från kommittéer   
 Thomas gick igenom protokollet från seniorernas senaste möte, se bifogad 
bilaga. 
 

§10 Rapport från distriktsstyrelsen 
Se bifogade bilaga. 
 

§11 Arbetsgrupper styrelsen 
 

Tillgänglighet: 
- 

 
Fastighet: 
 
Pro: 
 
Organisation: 
 - 
 

§12 Åtgärdslistan 
Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga. 
 

§13 Övriga frågor 
 

  
§14 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 

 Nästa styrelsemöte genomförs 18 augusti kl. 18.00 kansliet. 
 Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2025 
 
2025-08-18 
2025-10-20 
2025-11-27 (höstårsmöte, Aulan Folkhögskolan) 
2025-12-01 



Rapport från verksamheten juni 2025 

Vi är idag 1 675 medlemmar vilket är 19 färre än vid samma tidpunkt 2024. Jag har skickat fysiska 

fakturor till de som inte uppmärksammat den nya rutinen för betalning av årsavgiften via Min Golf. En 

del av dessa är osäkra men många av dem är passiva medlemmar. 

Vi har tills idag 10 551 bokade ronder på 18-hålsbanan vilket är en minskning med 17% jämfört med 

2024 trots tidigare öppning av banan. Den kalla våren kan nog vara orsaken. Beläggningsgraden är 49% 

under tidbokningstid och vi har 2,92 spelare per bokad tid vilket är ok men jag ser gärna att det ligger 

över 3. 

Greenfeeintäkterna på våra båda banor är 35% högre till och 31 maj jämfört med 2024 och 

omsättningen på rangen har ökat med 41%, mycket beroende på justering av priset. 

Karlskoga GK fick tillbaka 131 778 kr i retroaktiv moms som uppstod i samband med bolagiseringen i maj 

utan förfrågan. 

Jubileumstävlingen genomfördes 6 juni med 154 deltagare och middag i golfrestaurangen efter avslutad 

tävling och arrangemanget var lyckat trots ösregn under em/kväll. 

KM Foursome är flyttad två veckor då det krockade med Degerfors Open 15 juni. Golfveckan genomförs 

vecka 28 som vanligt och det är redan högt tryck på anmälningar. 

Målgreenerna på rangen är på plats och vi väntar på en linjeringsmaskin för att kunna måla upp 

fairwaybredd. Vi upplever redan att bollarna är mer koncentrerade på ytan och det har försvunnit 

väldigt lite bollar ur maskinen hittills.  

Jag har min semester v29-30 och Ulrika v31-32. 

Glad midsommar!  

2025-06-11 

Marcus Grimstad 



Banrapport till Styrelsen – Juni 2025 

Arbetsmiljö och bemanning 

Arbetsmiljön på banan är just nu ansträngd. Vi är för närvarande tre heltidsanställda som 

arbetar på banan, och vi får viss hjälp då och då av mekaniker och personal från klubbhuset. 

Denna begränsade bemanning gör att varje person måste hinna med två till tre uppgifter 

dagligen, vilket är en utmaning särskilt när oförutsedda händelser uppstår – något som sker 

ganska ofta. När sådant händer blir vi tyvärr tvungna att prioritera om och kan då halka efter 

med andra arbetsmoment. 

En ytterligare belastning är att David, en av våra anställda, har en privat situation där hans fru 

är svårt sjuk och ofta måste in och ut på sjukhuset. Det påverkar honom både känslomässigt 

och praktiskt. 

Vi försöker göra vårt yttersta för att upprätthålla en hög standard, men det är ibland svårt att 

möta medlemmarnas förväntningar, särskilt när det gäller exempelvis klippning runt spelare 

på banan eller tillfälliga brister som en bolltvätt utan vatten. I sådana lägen krävs det stort 

tålamod från personalens sida. 

Personal 

Vi får förstärkning från och med den 16 juni då tre sommarjobbare och två feriearbetare 

ansluter. Dock har endast en av dessa tidigare erfarenhet från arbete på golfbana, vilket 

innebär att en viss upplärningstid krävs innan de fullt ut kan bidra. 

Värt att nämna är att Lennart Febring avslutade sin anställning den 30 maj, vilket ytterligare 

påverkar vår bemanning negativt. 

Banans status och skötselprogram 

Trots ovanstående utmaningar ligger vi i fas med det planerade skötselprogrammet – 

luftningar, dressningar och gödning är genomförda enligt plan. Greenerna har överlag 

utvecklat ett riktigt bra rotsystem, med undantag för 2–3 greener som vi kommer att fortsätta 

arbeta extra med. Nu inväntar vi mer stabil värme för att kunna ta nästa steg i tillväxt och 

spelkvalitet. 

Sammanfattning 

Vi arbetar hårt med de resurser vi har, men det är viktigt att vara medveten om den pressade 

situationen, både vad gäller personal och arbetsmiljö. Vi ser fram emot förstärkningen från 

sommarpersonalen, men förväntningarna behöver fortsatt balanseras mot det faktum att vi är 

en liten kärntrupp som gör ett stort jobb varje dag. 

Med vänlig hälsning, 

Mikael Heiche 

Banchef 

 



Minnesanteckningar från Seniorkommitténs möte 20250611  

 
Närvarande: 
 

Manfred Wasserfaller , Leif Herlufsén , Marga Carlsson , Thomas Sätterman , 
 
Per-Anders Fors samt Bo Lindstedt 

 

OBS!! Fet text är nya inlägg 
 

 
Ekonomi & Priser: 
 

• Inför årets måndagsgolf så har vi bestämt att Order of Merit utgår och 
istället fördelar dom pengarna enligt nedanstående: 

 
 

• Beroende av deltagarantalet vid singeltävlingarna fördelas priser enligt 

följande: 
 

5 priser vid 80 deltagare eller fler 
4 priser vid 50-79 deltagare 
3 priser vid mindre än 50 deltagare 

 
• Beroende av deltagarantalet vid partävlingar fördelas priser enligt 

följande: 
 

3 priser vid mindre än 39 deltagande lag  
4 priser vid mer än 40 deltagande lag  
 

Beroende av hur intäkterna ser ut kan prissumman variera från gång till 
gång.  

 
• Samtliga priser består av presentkort hos Bumle alt presentkort på 

Marknadsplats Karlskoga. OBS!! minbeloppet är 200:- på Karlskoga kortet 

och max 5000:-. 
 

 
Måndagsgolfen: 
 

• Kontaktlista Seniorkommittén , Spelschema 2025 , PM för måndagsgolfen 
samt Lagtävlingar-Seriespel 2025 är nu uppdaterade och finns nu att se på 

klubbens hemsida under klubben/senior. 
 

• Måndagsgolfen är öppen för alla från och med 13 års ålder. 

 
• Vi kommer att göra en arbetsfördelning för Måndagsgolfen för att på det 

sättet avlasta övrig personal så mycket som möjligt.  
 

• Vi måste hjälpas åt med att försöka skynda på spelet vid måndagsgolfen 

då det finns alldeles för långa rondtider. 



 

• Vi diskuterade rondtider (igen) och vi beslutade att vi ska vidta 
vissa åtgärder för att få till lite ”snabbare spel”. 

 
• Efter 7 spelade tävlingar (t.o.m. 9/6-25) så har vi ett snitt på  

          67 pers/ tävling.  

 
• Frågan om vi skulle spela 4 bollar alt 3 bollar på måndagsgolfen 

kom upp och vi beslutade att vi spelar 3 bollar fortsättningsvis. 
 

 

 
Övrigt: 

 
• Vid nästa möte kommer vi att få en genomgång av Marcus gällande  

Golf Game Book då vi ev kommer att använda oss utav detta vid 

måndagsgolfen framgent. 
 

• Manfred fixar fikat till Seniorernas upptaktsträff 20250415 
 

• Receptionspersonalen agerar som tävlingsledning vid måndagsgolfen. 
 

• 20250519 är det en ”prova på dag ” för seniorer i fokus. 

 
• Prova på dagen var lyckad i strålande väder med c:a 20 deltagare 

och ev återkommer den nån gång till hösten igen. 
 

• Per-Anders Fors meddelar att han gör sin sista säsong i 

Seniorkommittén. 
    

 
 

 

 
Nästa möte: 

 
• Onsdagen 20250917 kl 15:00 , Bosse fixar fikabröd 

 

         Seniorkommittén // manfred wasserfaller 
 

 
 
 

  
 
 



 Protokoll rådslag/styrelsemöte 
 Örebro Läns Golfförbund  
                                                          2025-05-28 

     
 
 
Närvarande: Liselott Abrahamsson 
 Jesper Edström 
 Edvin Engblom 
 Gunnar Holm 
 Jonas Rosengren 
 Ann-Charlott Sundh-Persson 
 
    
§  1   
 

Jonas Rosengren hälsade samtliga välkomna.  
 

§  2 
 
 

Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll godkändes. 

§  3 Ekonomi 
Liselott Abrahamsson har inget speciellt att rapportera beträffande ekonomin. 
SDF-bidraget om  59 869 kr har kommit.  
 

§  4 Rapporter 
Gunnar Holm rapporterade att man genomfört en introduktionskurs för nyanställda.  
Man planerar en Erfa-träff i höst.  
 
Jesper Edström rapporterade angående hemsidan. Ligma Tour är igång och man har hittills spelat 
på Örebro City G&CC och Askersunds GK. Tävlingen spelas på Kumla GK på lördag.  
 
Jonas Rosengren rapporterade att han deltagit i ett möte tillsammans med Västerås GDF och  
RF-SISU angående samarbetet med RF-SISU.  
 
Ann-Charlott Sundh-Persson rapporterade att Nyckelhålskvalen är igång. Finalen spelas på 
Lindesbergs GK den 28 september.  
 

§  5 Styrelseinternatet 
Ann-Charlott Sundh-Persson rapporterade att styrelseinternatet är bokat på Elite Stora Hotellet i 
Karlstad lördag eftermiddag den 6 september och styrelsemästerskapet spelas på Hammarö GK 
den 7 september.  
 

§  6 Övriga frågor 
Nästa styrelsemöte planeras till den 25 september.  
Planeras ett kombinerat Erfa/ordförandemöte/Höstårsmöte till den 23 oktober.  
Save the date information skickas ut till klubbarna.  
 

  
Vid protokollet Justeras: 
 
 
Ann-Charlott Sundh-Persson Jonas Rosengren 
Sekreterare Ordförande 
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